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PROTOKÓŁ NR II/2018 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 30 LISTOPADA ROKU 

 

Miejsce posiedzenia sala narad Urzędu Miasta. 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 9.30 
Zakończenie posiedzenia godz. 10.48 
 
Ustawowy skład rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na sesji 14 radnych, co 
stanowi 93,33% ustawowego składu Rady. 
Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 
Ad. 1 
       Witam Pana Stanisława Jurcewicza Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Sejmiku 
Wojewódzkiego. Witam pana Wacława Dziendziela członka Zarządu Powiatu Dzierżoniowskiego. 
Witam serdecznie państwa radnych, p. Burmistrza Krzysztofa Chudyka, Skarbnik Gminy Małgorzatę 
Surdyk, Sekretarza Gminy Jacka Mikusa. p. Małgorzatę Drebot Kierownika USC.  
Chciałbym poinformować, że na dzisiejszej sesji będziemy korzystać z systemu do głosowania. Mają 
Państwo przed sobą panele do głosowania. Proszę sprawdzić, czy na tylnej ścianie jest Państwa imię i 
nazwisko. Proszę o zalogowanie się.   
Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 
Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna stwierdzam, że na sali znajduje się 14 radnych, 
wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
Zgodnie z § 18 ust. 4 Statutu Gminy Piława Górna zawiadomienie o planowanej sesji oraz porządek 
obrad otrzymaliście państwo w terminie. Czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie zgłoszono 
żadnych uwag, wobec tego uznaję porządek obrad, który państwo otrzymaliście za obowiązujący.  
Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad. 
Zgodnie z § 18 ust. 4 Statutu Gminy Piława Górna zawiadomienie o planowanej sesji oraz porządek 
obrad otrzymaliście państwo w terminie. Czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie zgłoszono 
żadnych uwag, wobec tego uznaję porządek obrad, który państwo otrzymaliście za obowiązujący.  
Punkty 1,2,3 uważam za zrealizowane. Przechodzimy do realizacji punktu 4. 
Ad. 4.Złożenie ślubowania przez radnego. 
Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 
Na wstępie chciałbym odczytać treść zaświadczenia o wyborze na radnego rady Miejskiej w Piławie 
Górnej, które w imieniu Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej radnemu wręczę. Treść 
zaświadczenia stanowi załącznik. 
„Zgodnie z art. 23 a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym „Radni nieobecni na pierwszej sesji rady 
gminy, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są obecni” Wobec powyższego proszę p. 
Tomasza Piecha o złożenie ślubowania. Proszę o powstanie. 
Radny Tomasz Piech: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
Ad. 5.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Informuję, że protokół z obrad II sesji Rady Miejskiej VII kadencji był wyłożony do wglądu w Biurze 
Rady oraz bezpośrednio przed sesją. Radni, którzy podali adresy email otrzymali również protokół 
drogą elektroniczną. Do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi, wobec tego zgodnie z § 41 pkt. 1 
Statutu Gminy w/w protokół uznaję za przyjęty 
Ad. 6.Rozpatrzenie projektów uchwał: 
a) w sprawie: wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 
- powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
- zgłoszenie i prezentacja kandydatur, 
- przeprowadzenie głosowania tajnego, 
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- odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej, 
Przewodniczący Rady: 
Przechodzimy do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. Przypominam, że zgodnie z art. 19 
ustawy o samorządzie gminnym rada wybiera ze swego grona wiceprzewodniczącego bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 
Proponuję, aby do składu Komisji Skrutacyjnej weszli radni, którzy w niej pracowali przy wyborze 
Przewodniczącego rady w składzie radny Stanisław Pelczar, radny Arnold Kordasiewicz, radny 
Mirosław Sienkiewicz. Czy radni wyrażają zgodę? 
Radny Stanisław Pelczar: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Mirosław Sienkiewicz: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Arnold Kordasiewicz: 
Wyrażam zgodę. 
Przypominam, że głosujemy imiennie poprzez naciśnięcie odpowiedniego przycisku na panelu do 
głosowania. 
Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 2. 
Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                      14 
Głosy „ przeciw”                                                                                            0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                           0   
 
Przewodniczący Rady: 
Proszę  o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady.  Zgłoszony kandydat musi wyrazić 
zgodę na kandydowanie, dlatego zwracam się z zapytaniem do zgłoszonego kandydata, czy wyraża 
zgodę.  
Radna: Agnieszka Szwec: 
Zgłaszam kandydaturę radnego Tomasza Piecha 
Przewodniczący Rady: 
Czy radny Tomasz Piech wyraża zgodę? 
Radny Tomasz Piech: 
Wyrażam zgodę. 
Przewodniczący Rady: 
Nie widzę dalszych zgłoszeń. Zamykam listę zgłoszeń kandydatów i ogłaszam 10 minutową przerwę 
na ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowanie kart do głosowania.  
Przewodniczący Rady: 
Po przerwie wznawiam obrady i proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej  o przedstawienie 
zasad głosowania oraz przeprowadzenie głosowania tajnego.   
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Arnold Kordasiewicz: 
Głosowanie na Wiceprzewodniczącego Rady w przypadku, gdy została zgłoszona jedna kandydatura 
odbywa się za pomocą karty do głosowania. Widnieje na nich treść: Karta do głosowania w wyborach 
na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Piławie Górnej oraz pytanie Czy jesteś za wyborem 
Radnego Tomasza Piecha na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Piławie Górnej? Obok nazwiska 
z prawej strony znajdują się dwie kratki, jedna z wyrazem „tak”, druga „nie”. Radny dokonuje wyboru 
poprzez postawienie znaku „X” w kratce nad wyrazem „tak” opowiadając się w ten sposób za 
wyborem lub w kratce nad wyrazem „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego 
kandydata. Niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce lub postawienie znaku „X” w więcej niż jednej 
kratce powoduje nieważność głosu. 
Rozdane zostały karty do głosowania. Radni po wyczytaniu z listy podchodzili do urny i wrzucali do 
niej karty do głosowania. 
Radny Tomasz Piech: 
Odmawiam udziału w głosowaniu zgodnie z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym. 
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Przewodniczący Rady: 
Ogłaszam 10 minutową przerwę, aby Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i przygotowała protokół 
wyników głosowania.  
Przewodniczący Rady: 
Po przerwie wznawiam obrady i proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie 
protokołu z wynikami glosowania. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 
Odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z wynikami głosowania, który stanowi załącznik nr 3. 
Przewodniczący Rady: 
Stwierdzam, że za podstawie protokołu z wynikami tajnego głosowania została podjęta Uchwała Nr 
II/2/2018, którą pozwolę sobie odczytać, uchwała stanowi załącznik nr 4. Złożył gratulacje nowo 
wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady. 
Przewodniczący Rady: 
W tym miejscu pozwolę sobie na oddanie głosu Panu Stanisławowi Jurcewiczowi radnemu Sejmiku 
Województwa Dolnośląskiego, który o to poprosił. 
Pan Stanisław Jurcewicz: 
Podziękował za zaproszenie na sesję. Podziękował również mieszkańcom za to, że obdarzyli go 
zaufaniem i został wybrany na radnego Sejmiku Wojewódzkiego oraz pogratulował wyboru radnym        
i burmistrzowi. Zadeklarował, że jeżeli będzie miał możliwość będzie wspierał działania burmistrz               
i przewodniczącego rady. 
Przewodniczący Rady: 
Bardzo się cieszymy na możliwość współpracy i myślę, że z tego skorzystamy. 
Ad. b) w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piławie Górnej, 
Przewodniczący Rady: 
Zgodnie z otrzymaną listą do pracy w Komisji Rewizyjnej wpisało się pięć osób tj. radny Marcin 
Chrobak, radna Agnieszka Szwec, radny Jarosław Łoin, radny Arkadiusz Majcher, radna Justyna Karaś. 
Czy Państwo wyrażacie zgodę na pracę w komisji? 
Radny Arkadiusz Majcher: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Marcin Chrobak:  
Wyrażam zgodę. 
Radny Jarosław Łoin: 
Wyrażam zgodę. 
Radna Agnieszka Szwec: 
Wyrażam zgodę. 
Radna Justyna Karaś: 
Czy są może jeszcze chętni do pracy w Komisji Rewizyjnej, bo chciałbym zamknąć listę. Nie ma 
chętnych, wobec tego zamykam listę i przejdziemy do podjęcia uchwały, którą odczytam. 
Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5. 
Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                      14 
Głosy „ przeciw”                                                                                             0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                            0   
Na podstawie wyników głosowania podjęta została UCHWAŁA NR II/3/2018, która stanowi załącznik 
nr 6. 
Przewodniczący Rady: 
Ogłaszam przerwę, na której członkowie komisji wybiorą ze swojego grona przewodniczącego i 
zastępcę przewodniczącego komisji. 
Ogłoszono przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
Przewodniczący Rady: 
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Z informacji, jaką otrzymałem Przewodniczącym Komisji rewizyjnej został Marcin Chrobak, Zastępcą 
Przewodniczącego Arkadiusz Majcher. 
 
Ad. b) w sprawie: powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Piławie Górnej, 
Przewodniczący Rady: 
Zgodnie z otrzymaną listą do pracy w Komisji skarg, wniosków i petycji wpisało się pięć osób tj. radny 
Arnold Kordasiewicz, radny Tomasz Piech, radny Wiktor Jeziorski, radny Mirosław Sienkiewicz, radna 
Małgorzata Wiącek. Czy Państwo wyrażacie zgodę na pracę w komisji? 
Wyrażam zgodę. 
Radny: Arnold Kordasiewicz 
Wyrażam zgodę. 
Radny Tomasz Piech: 
Wyrażam zgodę. 
Radna Małgorzata Wiącek: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Wiktor Jeziorski: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Mirosław Sienkiewicz: 
Wyrażam zgodę. 
Czy są może jeszcze chętni do pracy w Komisji skarg, wniosków i petycji, bo chciałbym zamknąć listę. 
Nie ma chętnych, wobec tego zamykam listę i przejdziemy do podjęcia uchwały, którą odczytam. 
Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7. 
Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                      14 
Głosy „ przeciw”                                                                                            0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                           0   
Na podstawie wyników głosowania podjęta została UCHWAŁA NR II/4/2018, która stanowi załącznik 
nr 8. 
Przewodniczący Rady: 
Ogłaszam przerwę, na której członkowie komisji wybiorą ze swojego grona przewodniczącego i 
zastępcę przewodniczącego komisji. 
Ogłoszono przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
Przewodniczący Rady: 
Z informacji, jaką otrzymałem Przewodniczącym Komisji skarg, wniosków i petycji został Arnold 
Kordasiewicz, Zastępcą Przewodniczącego Wiktor Jeziorski. 
 
Ad. c) w sprawie: powołania Komisji Stałych Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 
Przewodniczący Rady: 
Zgodnie z otrzymaną listą do pracy w Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej wpisało się siedem   
osób tj. radny Arnold Kordasiewicz, radny Tomasz Piech, radny Arkadiusz Majcher, radna Barbara 
Świetlik, radna Małgorzata Wiącek, radna Justyna Karaś, radna Agnieszka Szwec. Czy Państwo 
wyrażacie zgodę na pracę w Komisji?  
Radny Arnold Kordasiewicz: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Tomasz Piech,  
Wyrażam zgodę. 
Radny Arkadiusz Majcher:  
Wyrażam zgodę. 
Radna Barbara Świetlik:  
Wyrażam zgodę. 
Radna Małgorzata Wiącek:  
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Wyrażam zgodę. 
Radna Justyna Karaś:  
Wyrażam zgodę. 
Radna Agnieszka Szwec: 
Wyrażam zgodę. 
Czy są może jeszcze chętni do pracy w Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej, bo chciałbym 
zamknąć listę. Nie ma chętnych, wobec tego zamykam listę. 
Przewodniczący Rady 
Zgodnie z otrzymaną listą do pracy w Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej wpisało 
się siedem   osób tj. radny Tadeusz Chrzanowski, radny Mirosław Sienkiewicz, radny Jarosław Łoin, 
radna Małgorzata Wiącek, radny Wiktor Jeziorski, radny Stanisław Pelczar, radna Radny Marcin 
Chrobak. Czy Państwo wyrażacie zgodę na pracę w Komisji?  
Przewodniczący Rady: 
Radny Tadeusz Chrzanowski złożył oświadczenie o wyrażeniu woli pracy w Komisji Mienia i 
Infrastruktury Technicznej, które stanowi załącznik nr 9. 
Radny Jarosław Łoin:  
Wyrażam zgodę. 
Radny Mirosław Sienkiewicz:  
Wyrażam zgodę. 
Radna Małgorzata Pacyk: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Wiktor Jeziorski: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Stanisław Pelczar: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Marcin Chrobak: 
Wyrażam zgodę. 
Czy są może jeszcze jacyś chętni, bo chciałbym zamknąć listę. Nie ma chętnych, wobec tego zamykam 
listę i przejdziemy do podjęcia uchwały, którą odczytam. 
Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10. 
Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                      14 
Głosy „ przeciw”                                                                                             0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                            0   
Na podstawie wyników głosowania podjęta została UCHWAŁA NR II/5/2018, która stanowi załącznik 
nr 11. 
Przewodniczący Rady: 
Ogłaszam przerwę, na której członkowie komisji wybiorą ze swojego grona przewodniczącego              
i zastępcę przewodniczącego komisji. 
Ogłoszono przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
Przewodniczący Rady: 
Z informacji, jaką otrzymałem Przewodniczącą Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej została 
radna Małgorzata Wiącek, Zastępcą Przewodniczącej została Justyna Karaś. Przewodniczącą Komisji 
Mienia Komunalnego i Infrastruktury technicznej została Małgorzata Pacyk, Zastępcą 
Przewodniczącej został Tadeusz Chrzanowski. 
Ad. d) w sprawie: ustalenia diet radnych dla radnych Rady Miejskiej w Piławie Górnej, 
Inspektor ds. obsługi RM: 
Celem niniejszej uchwały jest zmiana zapisów dotyczących wysokości diet radnych. Poza tym istotnym 

celem podjęcia tej uchwały jest również uregulowanie kwestii dotyczących wypłat diet dla powołanych 

przez Radę komisji doraźnych. Zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym radnemu 

przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. Przepis ten ma bezpośredni związek 
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z faktem, że sesje rady i posiedzenia komisji odbywają się przeważnie w czasie, gdy radni świadczą 

pracę na rzecz swoich pracodawców albo gdy prowadzą inną działalność zarobkową. Dietę zatem należy 

rozumieć jako swoiste świadczenie pieniężne przysługujące radnemu, które jest rekompensatą za 

utracone zarobki. Wysokość diet przysługujących radnemu gminy nie może przekroczyć w ciągu 

miesiąca łącznie półtorakrotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy o kształtowaniu 

wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw. W 2018 r. kwotę 

bazową dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe ustala się w wysokości 1.789,42 zł. 

Oznacza to, że w 2018 r. maksymalna wysokość diet przysługujących radnemu gminy w ciągu miesiąca 

łącznie wynosi 2.684,13 zł, przy czym w zależności od liczby mieszkańców w gminie wynosi:  

liczba mieszkańców gminy maksymalna wysokość diety 

powyżej 100 tys. mieszkańców 2.684,13 zł 
(100% maksymalnej wysokości diety) 

od 15 tys. do 100 tys. mieszkańców 2.013,10 zł 
(75% maksymalnej wysokości diety) 

poniżej 15 tys. mieszkańców 1.342,07 zł 
(50% maksymalnej wysokości diety) 

Kwota bazowa na 2019 rok ustalona została na tym samym poziomie co w roku 2018. 

W planie wydatków Dział 750, Rozdział 75022 § 3030 [różne wydatki na rzecz osób fizycznych] 

zaplanowano kwotę 105 600,00 zł przeznaczone na diety radnych w roku 2018. Zmiana uchwały 

spowoduje, że na diety należy przeznaczyć kwotę ok. 102.000,00  zł. Nie ma zatem ryzyka braku 

środków na wypłatę diet radnych w roku 2018.  Na rok 2019 zaplanowano środki w  wysokości 115 

200,00, które pozwolą na realizację uchwały. 

Przewodniczący Rady: 
Czy są jakieś zapytania do projektu uchwały? Nie widzę wobec tego przejdziemy do głosowania. 

Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12. 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                     14 
Głosy „ przeciw”                                                                                            0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                           0   
Na podstawie wyników głosowania podjęta została UCHWAŁA NR II/6/2018, która stanowi załącznik 
nr 13. 
Ad. e)w sprawie: ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Piławy Górnej. 
Inspektor ds. Kadr Małgorzata Drebot: 
W związku z wyborem Pana Krzysztofa Chudyka na stanowisko Burmistrza Piławy Górnej, powstaje 

konieczność ustalenia wynagrodzenia miesięcznego. Art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym wskazuje, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalenie 

wynagrodzenia  burmistrza. Zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r.               

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych  wynagrodzenie burmistrza może kształtować 

się następująco: 

Wynagrodzenie zasadnicze od 3400,00 zł do 4700,00 zł 

Dodatek funkcyjny do kwoty 1900,00 zł 

Dodatek specjalny przysługuje w kwocie wynoszącej co najmniej 20% i nieprzekraczającej 40% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

Dodatek za wieloletnią pracę przysługuje po 5 latach pracy w wysokości wynoszącej 5% miesięcznego 

wynagrodzenia zasadniczego. Dodatek ten wzrasta o 1% za każdy dalszy rok pracy aż do osiągnięcia 

20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

Według art. 37 ust. 3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych            

maksymalne wynagrodzenie burmistrza nie może przekroczyć w okresie miesiąca siedmiokrotności 

kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999r. o kształtowaniu wynagrodzeń          

w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw. Zaproponowane wynagrodzenie 

spełnia warunki określone w wyżej wymienionych przepisach. 

Przewodniczący Rady: 
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Czy są jakieś zapytania do projektu uchwały? Nie widzę wobec tego przejdziemy do głosowania. 
Radni przystąpili do głosowania, raport z wynikami imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14. 
Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      14 
Głosy „za”                                                                                                     14 
Głosy „ przeciw”                                                                                            0 
Głosy „wstrzymujące się „                                                                           0   
Na podstawie wyników głosowania podjęta została UCHWAŁA NR II/7/2018, która stanowi załącznik 
nr 15. 
Ad.7.Wnioski i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady: 
Czy w punkcie 7 ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę wobec tego  przechodzimy do następnego 
punktu. 
Ad.8. Sprawy różne 
Pozwolicie Państwo, że udzielę głosu Burmistrzowi  Krzysztofowi Chudykowi, a następnie Panu 
Wacławowi Dziendzielowi członowi Zarządu Powiatu Dzierżoniowskiego. 
Burmistrz Piławy Górnej: 
Chciałbym wyrazić zadowolenie, że Rada Miejska w Piławie Górnej już się ukonstytuowała. Gratuluję 
Panu Tomaszowi Piechowi objęcia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. Myślą, że nasza współpraca 
będzie układała się pomyślnie i należycie. 
Członek Zarządu PD Wacław Dziendziel: 
Pogratulował wszystkim wyboru oraz podziękował mieszkańcom za obdarzanie zaufaniem i za głosy, 
które spowodowały, że na kolejna kadencje został radnym Powiatu Dzierżoniowskiego. Poruszył 
także sprawę dofinansowania Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie Górnej prosząc, aby rada w 
swoich planach miała ją na uwadze. 
Przewodniczący Rady: 
Kto chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach różnych? Nie widzę, wobec tego pozwolę sobie na 
przekazanie kilku informacji. Pierwszą informacją jest pismo o utworzeniu Klubu Radnych i proszę       
o jej odczytanie radnego Marcina Chrobaka. 
Radny Marcin Chrobak: 
Odczytał pismo o utworzeniu Klubu Radnych OBS, treść pisma stanowi załącznik nr 16. 
Przewodniczący Rady: 
Termin następnej sesji, sesji budżetowej ustaliłem z panią Skarbnik i Burmistrzem na 28 grudnia br.       

o godz. 9.30. Od miesiąca stycznia sesje odbywać się będą w ostatni czwartek miesiąca. Przypominam 

również o składaniu oświadczeń majątkowych. Jest to termin 30 dni od momentu ślubowania. 

Informuję, że pierwsze posiedzenie komisji stałych planowane jest na 5 grudnia, a 7 grudnia o godz. 

12.00 posiedzenie Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej, następnie o godz. 14.00 

posiedzenie Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej na którym wypracowana zostanie ostateczna 

opinia do projektu budżetu. Chciałbym poinformować, że na koniec VII kadencji wpłynęła skarga na 

działalność Burmistrza i Zastępcę Burmistrza od mieszkańca Piławy Górnej, którą  po zapoznaniu się z 

opinią radcy nt. sposobu rozpatrzenia skargi, zdecydowałem o przekazaniu w/w skargi do Burmistrza 

celem przesłania do SKO.  Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę wobec tego zamykam II 

sesję Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

Ad.9. Zamknięcie sesji. 
Protokół sporządziła J. Najwer inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej. 


